
Nieuwsbrief KZTV 

 
Beste leden van KZTV. Middels deze belangrijke nieuwsbrief willen wij u op de hoogte 

brengen van de ontwikkelingen rondom ons park. Zoals u waarschijnlijk al weet, zijn 

er plannen om een tunnel te bouwen onder de spoorweg met een nieuwe afrit, die 

van de A8 achter ons park langs richting het politiebureau komt te lopen. Dit 

betekent dat de nieuwe afrit precies over het park van TV Westzijderveld komt te 

lopen, wat betekent dat zij daar weg moeten en een logisch vervolg zou dan zijn, dat 

KZTV en TVW samengaan. De exacte plannen zijn nog niet bekend, maar het is in 

ieder geval zeker dat deze wijzigingen binnen nu en 3 jaar gerealiseerd gaan worden 

en ook een impact zullen hebben op onze tennisvereniging en daarover willen wij u 

informeren. 

 

Gemeenteplannen tennisparken KZTV en TVW 

 

 
 

 

 

Informatie Project Guisweg   

Gezien de primaire keuzes die bij het Project Guisweg zijn gemaakt is al eerder 

duidelijk geworden dat de huidige locatie van TVW moet verdwijnen. Ten aanzien van 



de locatie van KZTV hangt dit nog af van de keuze voor de zogenaamde Noordelijke 

-of Zuidelijke Variant. In eerdere gesprekken met Gemeente Zaanstad (wethouder 

Slegers) is duidelijk geworden, dat voor de Gemeente oplossingen alleen gevonden 

kunnen worden als TVW en KZTV samen verder gaan als één vereniging. 

Op 23 Juni jl. heeft er een brainstormsessie plaatsgevonden op het projectbureau 

Guisweg. Hierbij waren de beide verenigingen, het projectbureau en Gemeente 

Zaanstad aanwezig. Een planoloog van het projectbureau hield een presentatie over 

het gebied, zodat de kaders waarbinnen gewerkt kon worden helder werden. Deze 

kaders zijn: 

• Het zwembad blijft in de voorziene toekomst op de huidige locatie 

• De tandartspraktijk staat op eigen grond en is niet te verplaatsen 

• Een strook van 20 meter westelijk van het spoor mag niet met gebouwen 

bebouwd worden, wel met bijvoorbeeld wegen of tennisbanen. Mogelijk komt 

hier in de zeer verre toekomst een spoorverbreding 

• Tracé en functie van de Wezelstraat kunnen aangepast worden 

• Op - en afrit A8 bij de Gamma zijn verkeerstechnisch onwenselijk. Dit zou nu 

niet meer zo worden toegestaan 

• De Noordelijke Variant is duur t.o.v. de Zuidelijke Variant maar heeft duidelijk 

de voorkeur van bewoners en bedrijven in Oud Zaandijk. De waterhuishouding 

vergt dure oplossingen 

• Zuidelijke Variant is verkeerstechnisch een betere oplossing en er hoeft minder 

aan de waterhuishouding gedaan te worden en is minder kostbaar. 

• De rijbaan “bak” vanuit de provinciale weg wordt ongeveer 20 meter breed, 

heeft rechte wanden en komt zo snel mogelijk weer uit op maaiveld 

De planoloog heeft op schaal een grote tekening van het gebied gemaakt plus 

“puzzel stukjes” van enkele en dubbelle banen, beide volgens de officiële 

maatvoering voor tennisbanen. Hiermee kon de groep naar hartenlust banen in het 

gebied projecteren. Van elke bedachte situatie zijn foto’s gemaakt.   

Noordelijke variant 

Zie onderstaande afbeeldingen: 

          

             

 

 



 

 

 

 

 

Bij deze oplossing kon met de nodige moeite een plek voor 12 banen gevonden 

worden. De Wezelstraat wordt omgelegd en er zou een nieuw clubhuis moeten 

komen. Toekomstige uitbreidingen van het tennispark zijn niet mogelijk, omdat er 

verder geen ruimte meer is. Een forse kapitaalvernietiging voor wat betreft de 

investeringen van KZTV. KZTV heeft immers geïnvesteerd in nieuwe banen, hekwerk, 

LED verlichting en opslag. Bovendien splitst de Noordelijke variant het park in tweeën 

of zelfs in drieën. Niemand van de groep is blij met deze variant.   

Zuidelijke variant 

Zie onderstaande afbeeldingen: 

             

Bij deze oplossing kunnen maximaal 12 banen gerealiseerd worden plus eventueel 

twee Padel banen. Vijf van de zes banen en het clubhuis van KZTV kunnen worden 

behouden. Baan 1 zou naar voren kunnen gelijk baan 2. Er is dan ruimte voor een 7de 

baan, waardoor de realisatie minder kostbaar zal zijn. Bovendien blijft het karakter 

van het park bewaard. Deze variant heeft de duidelijk voorkeur van de gehele groep.   

Tijdspad 

De richting voor een keuze voor een Noordelijke- of Zuidelijke variant zou in 

september/oktober duidelijk worden. Door Corona en meer vraagstukken rond de 

varianten is dit vertraagd tot april 2021 



Consequenties TVW 

TVW moet haar banen vernieuwen aangezien het te lang duurt voordat het nieuwe 

park gerealiseerd zal zijn. De afgevaardigde van Gemeente Zaanstad stelde voor om 

te onderzoeken of nieuw aangelegde banen naar de nieuwe locatie verhuisd kunnen 

worden. Als dat blijkt te kunnen, zou de baankeuze voor TVW Smash Court moeten 

worden en lost dat een acuut probleem voor TVW op.  

Ton Ruijs (voorzitter TVW) gaat dit onderzoek initiëren (realisatie en kosten). 

Project Samen 

Het proces van samengaan van beide verenigingen loopt ook een vertraging op. 

KZTV meent, dat behoud van het huidige park met mogelijke uitbreiding vooralsnog 

een voorwaarde is voor het samengaan. 

Er gaan binnenkort wel gesprekken gevoerd worden met de huidige tennistrainers 

van beide clubs. 

Koos Krokké (voorzitter KZTV) heeft voorgesteld om de leden van TVW en KZTV meer 

met elkaar te laten spelen door evenementen toegankelijk te maken voor elkaars 

leden en op beide parken de leden toegang te verlenen om als introducé mee te 

spelen zonder hiervoor te moeten betalen. 

Inmiddels hebben alle KZTV’ers toegang tot het park van TVW door gebruik te maken 

van de persoonlijke KNLTB clubkaart. Houd uw kaart bij de kaartlezer ! 

Binnenkort is het mogelijk introducees (TVW leden) uit te nodigen om mee te spelen 

op ons park. De introducé optie in de KNLTB app wordt geactiveerd. Binnenkort komt 

hier nog een apart bericht over 

Andere vormen van samenwerking moet nog wel goedgekeurd worden door de 

respectievelijke besturen. 

Aanvullende informatie 

Als bestuur begrijpen wij dat er nog vragen zullen zijn na aanleiding van deze 

informatie. Het is tenslotte spannend als trouw lid van KZTV dat dingen gaan 

veranderen. Daarom willen wij een aanvullende informatieavond organiseren waarop 

u al uw vragen kunt stellen en wij zullen dan proberen u zo goed mogelijk te woord 

te staan. De informatieavond is gepland op donderdag 1 oktober 2020 om 20:00 uur 

in de kantine van KZTV. Er zal een lekker drankje voor u klaar staan. Hopelijk tot dan! 

Het bestuur van KZTV 


